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Latvijas Triatlona federācija, Vienotais Reģ. Nr. 40008024242, 

Ganību dambis 25d, Rīga, LV-1005 , Latvija, Tālr. +371 29217980 
 

Valdes sēdes 

PROTOKOLS 

Rīgā 

2015.gada 29.jūlijā Nr.6/2015  

 Biedrības Latvijas Triatlona Federācija (turpmāk tekstā – “LTF”) valdes sēde Ganību 

dambis 25d Rīgā. 

 

Valdes sēdē piedalās: 

1. LTF prezidents Vilnis PRIEDĪTIS; 

2. Valdes locekļi: 

2.1. Raivis Veinbergs; 

2.2. Ingvars Ivanovs; 

2.3. Anatolijs Levša; 

2.4. Kārlis Kalniņš; 

2.5. Arvīds Zariņš. 

3. protokolē - ģenerālsekretārs Kārlis Kalniņš. 

4. Pieaicinātās personas – Liene Trokša 

 

Darba kārtībā:  

1. Iepazīšanās ar LTF aktuālo finansiālo situāciju. 

2. K. Kalniņa skaidrojums par iespējām savienot LTF ģenerālsekretāra amatu ar savu 

jauno darbu. 

3. K. Kalniņa atskaite par ETU junioru kausa apmeklējumu Burgasā. 

4. A. Levšas atskaite par Eiropas čempionāta apmeklējumu Ženēvā. 

5. V. Priedīša atskaite par ETU kongresu Ženēvā. 

6. Turpmākā dalība starptautiskajās sacensībās izlases dalībniekiem. 

7. Iepazīšanās ar Rīgas Triatlona 2015 sagatavošanas gaitu, gaidāmajiem ieņēmumiem 

un izmaksām, nepieciešamo palīdzību novaldes locekļu puses. 

8. Rīgas Triatlons 2016 iespējamā formāta apspriešana. 

9. Dažādi. 

 

  



2 

 

1. Pirmais dienas kārtības jautājums:  Iepazīšanās ar aktuālo LTF finansiālo situāciju. 

V.Priedītis sniedza detalizētu informāciju par LTF finansiālo stāvokli uz februāra mēnesi. 

V.Priedītis arī prezentēja aptuveno šo līdzekļu apguves plānu. 

Valde apstiprināja 2015. gada plānoto budžeta izpildi.  

2. Otrais dienas kārtības jautājums: K. Kalniņa skaidrojums par iespējām savienot LTF 

ģenerālsekretāra amatu ar savu jauno darbu. 

K.Kalniņš informēja valdes locekļus par to, ka ir uzsācis darbu Izglītības un zinātnes ministrijas 

(IZM) Sporta departamenta Juriskonsula amatā. Ņemot vērā šo faktu ir lūdzis Valsts sekretāra 

p.i. par iespēju apvienot darbu IZM un LTF valdē. Par iespējām apvienot amatus informācija 

tiks sniegta augusta mēnesī. 

 

Valde pieņēma zināšanai K.Kalniņa sniegto informāciju.  

3. Trešais dienas kārtības jautājums: K. Kalniņa atskaite par ETU junioru kausa apmeklējumu 

Burgasā. 

K.Kalniņš informēja valdes locekļus, ka ETU junioru kausa Burgasā ietvaros notika arī ITU 

tiesnešu kursi (Technical Officials) un tajos no Latvijas piedalījās (nokārtoja eksāmenu) divas 

personas Evita Leitāne un Kārlis Kalniņš. ETU kausa sacensību laikā  Evita bija chief of bike  

un Kārlis chief of swim. Sacensību organizēcija bija ļoti zemē līmenī. Sacensībās no Latvijas 

piedalījās Daniela Leitāne (izcīnītā vieta jaunietēm 2), Laura Laimiņa (izcīnītā vieta jaunietēm 

4), Patrīcija Agnese Ozola (izcīnīta vieta ETU junior cup 12), Kristiāna Kalniņā (izcīnīta vieta 

ETU junior cup 11), Artūrs Sprukts(izcīnīta vieta ETU junior cup 10),  un Savēlijs Suharževskis 

(izcīnīta vieta ETU junior cup 13). 

Rezultāti: 

http://www.triathlon.org/results/event/2015_burgas_etu_junior_triathlon_european_cup  

 

4. Ceturtais  dienas kārtības jautājums:  A. Levšas atskaite par Eiropas čempionāta 

apmeklējumu Ženēvā. 

 

A.Levša informēja valdes locekļus, par sasniegumiem 2015 Geneva ETU Triathlon European 

Championships, kur piedalījās Kaspars Stivriņš (AG 16-19 izcīnīta 17.vieta) un Artūrs Sprukts 

(Junioru ieskaitē izcīnīja 67.vietu). Vēlno Latvijas Eiropas čempionātā piedalījās Anatolijs 

Levša, Aivars Uzuls un Raimonds Garenčiks. 

 Rezultāti: 

http://www.triathlon.org/results/event/2015_geneva_etu_triathlon_european_championships  

5. Piektais dienas kārtības jautājums:  V. Priedīša atskaite par ETU kongresu Ženēvā. 

2015 Geneva ETU Triathlon European Championships notika ETU kongress, kurā piedalījās arī 

V.Priedītis. Viņš informēja par lēmumiem kādi pieņemti attiecībā uz nākamā gada sezonu. 

Galvenās izmaiņas attiecībā uz sacensibām ir Sprinta čempionāta rīkošāna un jauniešu 

sacensību organizēsana. Kā vienu no sasniegumiem ETU uzsvēra sportistu dalību Baku 

European Game kur no 42 iespējamajām dalībvalstīm piedalījās 38. Kā jaunums ir triatlona 

klubu sacensības un 2016.gada ETU čempionāts notiks Portugālē. 

http://www.triathlon.org/results/event/2015_burgas_etu_junior_triathlon_european_cup
http://www.triathlon.org/results/event/2015_geneva_etu_triathlon_european_championships
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6. Sestais dienas kārtības jautājums:  Turpmākā dalība starptautiskajās sacensībās izlases 

dalībniekiem. 

Tika nolemts vel atbalstīt junioru Savēliju Suharževski startu 2015 Bled ETU Triathlon Junior 

European Cup, Andreja Dmitrijeva startu 2015 Alanya ITU Triathlon World Cup un Savēlija 

Suharževska, Artūra Sprukta startu 2015 Alanya ETU Triathlon Junior European Cup.  

7.  Septītais dienas kārtības jautājums:  Iepazīšanās ar Rīgas Triatlona 2015 sagatavošanas 

gaitu, gaidāmajiem ieņēmumiem un izmaksām, nepieciešamo palīdzību novaldes locekļu puses. 

Tuvojoties Rīgas Triatlonam ir radusies nepieciešamība pēc atbalsta šo sacensību organizēšanā 

un V.Prieditis aicināja valdes locekļus uzņemties pienākumus šo sacensību laikā. Informēja, ka 

paralēli triatlona sacensībām notiks arī katras atsevišķās disciplīnas aktivitātes: Nike Riga Run 

treniņš, Filter kritērija velobrauciens un LATSWIMSHOP peldēšanas sacensības atklātā ūdenī.  

8.  Astotais dienas kārtības jautājums: Rīgas Triatlons 2016 iespējamā formāta apspriešana. 

V.Priedītis informēja, ke neskatoties uz labo organizāciju tomēr nav sasniegts vēlamais rezultāts 

dalībnieku skaita ziņa attiecība uz Rīgas triatlonu. Kā 2016.gada Rīgas triatlonu viņš piedāvāja 

rīkot triatlonu vidējā distance (1.9+90+21.1) un ETU kausa posmu junioriem. 

9.  Devītais dienas kārtības jautājums: Dažādi. 

V.Priedītis informēja, ka I.Siminaitis ir izrādījis interesi piedalīties TO kursos Sočos, Krievijā. 

Valde apstiprināja viņa iespējamo dalību. 

Nākamās valdes sēdes datums tiks paziņots atsevišķi. 

Šis protokols ir sastādīts vienā eksemplārā, latviešu valodā uz 3 (trijām) lapām. 

 

Paraksti:   Paraksts   Vilnis PRIEDĪTIS 

    Paraksts                   Kārlis KALNIŅŠ 

 


